



Nikolenko, Alexander (born 1970). Graduated from the Faculty of Radio Kemerovo Higher Military Command School of Communication in 1991 as an communications engineer.

1991-1995. served in the armed forces of Russia, KR.

1995-2006. worked in Kyrgyztelecom- Deputy head of the department of communication, communication foreman, technical director, deputy director Jayil branch of JSC "Kyrgyztelecom".

2006-2009. worked in a group of companies engaged in designing, integration and maintenance of telecommunications systems and power supply systems.

2009 to the present time is involved in the project "The network of interactive multimedia digital broadcasting Kyrgyz Republic."

Николенко Александр Юрьевич (1970 г.р.). Закончил радио факультет Кемеровского Высшего Военного Командного Училища Связи в 1991 году, по специальности инженер-связист по эксплуатации средств связи. С 1991-1995 гг. служил в вооруженных силах РФ, КР. С 1995-2006 гг. работал в ОАО «КыргызТелеком» на должностях: заместитель начальника цеха связи, начальник цеха связи, технический директор, заместитель директора Жайылского филиала ОАО «КыргызТелеком».

С 2006-2009 гг. работал в группе компаний, занимающихся проектированием, интеграцией и обслуживанием телекоммуникационных систем и систем энергообеспечения.

С 2009 года по настоящее время участвует в реализации проекта «Сеть интерактивного мультимедийного цифрового вещания Кыргызской Республике».